

To 致: Xiamen University Malaysia 厦门大学马来西亚分校

**Application for Tender Registration 投标报名申请**

Our company would like to participate tender XMUM24T1004: Soft Landscaping Maintenance Services. We promise to strictly abide by your relevant tender regulations and submit earnest money and tender documents on time in accordance with the requirements of the tender.

我公司报名参加 XMUM24T1004 Soft Landscaping Maintenance Services 的投标, 承诺严格遵守贵方相关的招投标规定, 并按照招标文件的要求, 准时交纳投标保证金、准时报送投标文件。

Here we provide our company information and Form 9 for tender registration purpose:

现提供公司信息及营业执照作为报名材料:

Company Name

投标单位全称

Company Address

投标单位地址

Contact Person

联系人

IC/ Passport No.

身份证/护照号

Contact Number

联系电话

Email Address

邮箱地址

Earnest Money

投标保证金

Amount: RM 5,000.00

Cheque/ Transaction No:

I hereby declare that the above information is true and correct in every respect.

本人特此声明, 以上信息在各个方面都是真实正确的。

Name 姓名:

Signature 签字:

Company Stamp:

公司盖章

Date 日期: